
لیگ برتر روز پنجشـــنبه وارد هفته بیست وششـــم 

خود خواهد شد و هر چه به پایان مسابقات نزدیک تر 

می شویم رقابت برای قهرمانی هیجان انگیزتر می شود. 

در کنار این مســـاله باید خوشحال باشیم که چند تیم 

بالای جدول از نظر کیفی هم باب میل هواداران خود 

بازی کرده و پیشرفت قابل توجهی داشته اند. پیشرفتی 

کـــه تاثیر آن را باید به مربیان خارجی شـــان ربط داد. 

در ابتـــدای فصل وقتی پای مربیانـــی چون مورایس، 

ســـاپینتو، قربـــان بردیف و در ادامه خمـــز به فوتبال 

ایران باز شد پیش بینی می شد که لیگ بیست و سوم 

جذاب تر از دوره های قبل بوده و البته رقابت در بالای 

جدول داغ تر از همیشه باشد. شرایطی که چند سالی 

بود شاهد آن نبودیم. به هر جهت هواداران سپاهان، 

استقلال و پرسپولیس برای تماشای بازی های تیم شان 

لحظه شـــماری می کنند و اصلا هم دوست ندارند در 

این هفته امتیاز از دست دهند. هواداران تراکتور هم 

حســـرت می خورند که چرا تیم خوب شان از کورس جا  

مانده و امیدوار به کســـب ســـهمیه نیز هستند. برای 

اینکه نگاه فنی تری به لیگ برتر داشـــته باشـــیم پای 

صحبت های علی اصغر مدیرروستا نشستیم. 

کیفیت و �پیشرفت را فقط در تیم های 
بالای جدول دیدیم

کارشناس فوتبال کشورمان در گفت وگو با »فرهیختگان« در 

ابتدا راجع به کیفیت و هیجان مسابقات گفت: »لیگ شاید 

از ابتدا شرایط چندان خوبی نداشت اما هر چه از بازی ها 

گذشت یک سری تیم ها توانستند کیفیت خود را بالا برده 

و در جمع تیم های بالانشـــین قرار گیرند. در حال حاضر 

هم سه تیم ســـپاهان، استقلال و پرسپولیس که به لحاظ 

کیفی بهتریـــن تیم های لیگ هســـتند رقابت جانانه ای 

بـــرای قهرمانی دارند که فکر می کنم برای هواداران آنها و 

فوتبال دوســـتان این رقابت خیلی شیرین و هیجان انگیز 

است. این رقابت و پیشرفت کیفی قطعا به پیشرفت فوتبال 

کشـــورمان هم کمک زیادی می کند و بعضا می بینیم که 

بازیکنـــان از لحاظ آمادگی بدنـــی، تاکتیکی و تکنیکی 

شرایط بهتری نسبت به گذشته پیدا کرده اند که این نتیجه 

همان لیگ خوب است. البته فقط چند تیم بالای جدول 

را من تیم های شایسته و باکیفیت می بینم و مابقی تیم ها 

همچنان در حال درجا زدن و پسرفت هستند و تعدادی از 

آنها هم که نزدیک به سقوطند.« 

دانش جدیدی وارد فوتبال ایران شد
مدیر روستا در واکنش به این سوال که مربیانی چون مورایس، 

ساپینتو و خمز چه تاثیرات مثبتی در تیم های خود داشتند؟ 

گفت: »نمی توان منکر این شـــد که مربیان نامبرده با خود 

دانش جدیدی به فوتبال ایران اضافه کردند. به نظرم رقابتی 

که الان در بالای جدول وجود دارد بیشتر از تاثیر حضور همین 

مربیان است. سپاهان با مورایس در نیم فصل دوم واقعا تیم 

دیگری شد. استقلال با این همه مشکلات مدیریتی توانسته 

هم امتیاز صدرنشـــین باشد و واقعا باید به کادرفنی این تیم 

خســـته نباشید گفت که اجازه ندادند حواشی متوقف شان 

کند و کار بزرگی انجام دادند. پرسپولیس هم که سال هاست 

کیفیت بالای خود را حفظ کرده اســـت. تراکتور هم با خمز 

شرایط خوبی دارد و می تواند جزء تیم هایی باشد که شانس 

کسب سهمیه دارند. البته که باید دید مربیان خارجی نامبرده 

در دراز مدت چگونه جواب خواهند داد.« 

برخی مربیان به ایجنت ها وصل هستند
کارشـــناس فوتبال کشورمان در پاسخ به این سوال که چرا 

یک ســـری از مربیان هر نتیجه ای کسب کنند، باز هم سال 

بعد تیم خواهند داشت؟ گفت: »بله متاسفانه سال هاست 

که این معضل در فوتبال ایران وجود دارد و هیچ نظارتی هم 

بر عملکرد آنها نیســـت و این خودش یک ایراد بزرگ است. 

به هر حال این مربیان به یک سری از ایجنت ها وصل هستند 

و در هر فصل هر تیمی باشند با وجود عدم نتیجه گیری تیم 

فصل بعدشان مشخص است. سال هاست که یک سری از 

ایجنت ها بازیکنان و مربیان خود را به هر شـــکلی به مدیران 

تحمیل می کنند و به خاطر همین اســـت که غیر از چند تیم 

بالای جدول بقیه فقط دست و پا می زنند. بعضا می بینیم که 

یک سری تیم ها با وجود اینکه امکانات خیلی خوبی هم در 

اختیـــار دارند اما نهایتا تا میانه جدول می آیند، درحالی که 

باید جزء تیم های مدعی قهرمانی و کسب سهمیه باشند یا 

حداقل در جام حذفی تا مراحل بالا بیایند که این اتفاق رخ 

نمی دهد و دلیلش عملکرد ضعیف مربیان آنهاست. مربیانی 

که از نظر دانش مربیگری به آخر خط رسیده اند و به جای اینکه 

سواد خودشان را بالا ببرند به این ایجنت و آن ایجنت وصل 

هستند تا بدون تیم نمانند. در این زمینه وظیفه فدراسیون 

یا کمیته آموزش این است که بر کار فنی این مربیان نظارت 

داشته باشد.« 

فدراسیون در �رورش مربی
موفق عمل نکرده است

علی اصغر مدیرروستا با بیان اینکه فدراسیون باید در زمینه 

پرورش مربی بهتر و با برنامه عمل کند، یادآور شـــد: »ما در 

باشـــگاه ها مربیان  خارجی زیادی می آوریم اما از دانش آنها 

بهره چندانی نمی بریم. خیلی کم دیده ام که کنار این مربیان 

البته از دسته مربیان موفق خارجی، یک مربی جوان ایرانی 

در کنارش پیشرفت کرده و برای سال های بعد خودش کار را 

دست بگیرد. بیشتر می بینیم یک بازیکن بعد از خداحافظی 

از فوتبال به یکباره به عنوان سرمربی تیم انتخاب می شود و 

بعد از مدتی هم مربی می شود! در حالی که اصولش این است 

یک بازیکن بعد از پایان فوتبالش وارد کلاس های مربیگری 

شده و در کنار یک مربی خوب داخلی یا خارجی هم کار کند 

و بعد از چندسال خودش سرمربی شود. نه اینکه اول سرمربی 

شـــود و بعد از عدم موفقیت مربی شود! به هر حال این هم از 

مشکلات فوتبال ایران است که به نظرم اگر فدراسیون و کمیته 

آموزش سختگیری های بیشتری در این زمینه داشته و شرایط 

رشد مربیان را فراهم کنند در پرورش مربی خیلی بهتر عمل 

خواهیم کرد. در شرایط فعلی ناقص این کار انجام می شود 

که به بخشی از آن اشاره کردم.« 

امیدوارم نساجی در استخدام 
سرمربی اش اشتباه نکرده باشد

وی درباره اینکه آیا مربیان اسپانیایی در ایران جواب می دهند 

که باشگاه نســـاجی بعد از موفقیت خمز در تراکتور، مربی 

اســـپانیایی دیگری استخدام کرده اســـت، گفت: »از زاویه 

مثبت به این قضیه نگاه کنیم باید گفت که باشگاه نساجی 

به همین دلیل مربی اسپانیایی استخدام کرده اما امیدوارم 

واقعا این مساله بوده باشد. به هر حال در این چند سال برخی 

ایجنت ها مربیان خارجی بی کیفیت زیادی را به فوتبال ایران 

وارد کردند و ان شاءالله که مدیریت و مالک باشگاه نساجی با 

بررسی های فنی این انتخاب را انجام داده باشند.« 

�ریرا امیدوار کننده ظاهر شد
مهاجم ســـال های نه چندان دور فوتبـــال ایران و تیم ملی 

همچنین درخصوص عملکرد لئاندرو پریرا، مهاجم پرسپولیس 

نیز اظهار داشـــت: »پریرا در تیم های سابقش در امر گلزنی 

چنـــدان موفق نبـــوده و با کارنامه خوبـــی در این زمینه به 

پرسپولیس نیامد، اما باید دید در فوتبال ایران جواب می دهد 

یا نه. او در بازی با ملوان گل قشنگی زد و امیدوار کننده ظاهر 

شد. در کل اعتقاد دارم باشگاه ها باید بازیکنانی را از خارج 

بیاورند که از نظر فنی بهتر از بازیکنان داخلی باشـــند. در 

غیر این صورت می شود از لیگ یک و تیم های پایه، بازیکنان 

خوبی با دستمزد خیلی کمتر به کار گرفت. متاسفانه در زمینه 

حضور بازیکنان خارجی هم در فوتبال ایران ایجنت ها نقش 

عمده ای دارند. اگر دنبال این باشیم که فوتبال مان پیشرفت 

کرده و لیگ مان با کیفیت تر باشد در این زمینه هم باشگاه ها 

باید کار اصولی انجام دهند.« 

هر 3 تیم شایسته قهرمانی هستند
مدیرروستا در پایان درخصوص اینکه شایسته ترین تیم برای 

قهرمانی چه تیمی است، گفت: »اگر بحث شایستگی باشد که 

هم سپاهان لیاقت قهرمانی دارد و هم پرسپولیس و استقلال. 

سپاهان روند روبه رشد خیلی خوبی را در پیش گرفت و این آخر 

باخت بدی را به تراکتور داد. اما به نظرم حریفان این تیم در 

ادامه مسیر راحت تر هستند. هر چند باخت به تراکتور به آنها 

نشان داد که حق کوچک ترین اشتباهی را ندارند. استقلال 

و پرسپولیس باید با هم بازی کنند که این بازی در سرنوشت 

آنها برای قهرمانی تاثیر زیادی دارد. بازی های دیگر آنها هم 

راحت نیســـت. در کل رقابت بسیار نزدیک و جذاب است و 

هر تیمی که قهرمان شود کار بزرگی را انجام داده است.« 
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فوتبال ایران
تغییرات احتمالی در خط دفاعی استقلال در برابر هوادار

چشمی یا مرادمند؛ زوج عارف کیست؟
تیم فوتبال استقلال از هفته بیست و ششم رقابت های لیگ برتر شنبه هفته 

آینـــده درحالی مقابل تیم هوادار قرار می گیرد که برای این دیدار دو بازیکن 

کلیدی و خارجی آبی ها به خاطر محرومیت غایب هستند که به نظر می رسد 

همین موضوع سرمربی پرتغالی این تیم را با مشکلاتی نیز مواجه خواهد کرد. 

البته در غیاب سیلوا و یامگا دو بازیکن برزیلی و فرانسوی استقلال به طور حتم 

ساپینتو سرمربی آبی پوشان، تغییر سیستم نخواهد داد و با همان سیستم 

همیشگی و احتمالا نفرات قبلی در خط میانی و حمله، تیمش را ارنج خواهد 

کرد، اما اینکه در فاز دفاعی چه بازیکنانی از ابتدا در این دیدار برای استقلال 

به میدان بروند محل ابهام قرار دارد و تا روز مسابقه احتمالا مشخص نخواهد 

شد که در این خصوص چه در سر ساپینتو و دستیارانش می گذرد.

بـــا همه این تفاصیل، با وجود آنکه بســـیاری از منابع خبری از بازگشـــت 

محمدحســـین مرادمند در غیاب سیلوا به ترکیب اصلی به عنوان زوج خط 

دفاعی عارف غلامی در این دیدار خبر می دهند، اما پیش از این و در شرایط 

مشابه زمانی که مدافع برزیلی روی نیمکت انتقال پیدا کرد، روزبه چشمی 

جایگزین این بازیکن شده و این احتمال وجود دارد که باز هم در دیدار با هوادار، 

چشمی به جای سیلوای محروم به میدان رفته و این بار هم فرصت به مرادمند 

نرسد. هر چند در گذشته محمد حســـین مرادمند که یکی از ارکان اصلی 

قهرمانی استقلال در نیم فصل اول سال گذشته بود، هنوز به شرایط آمادگی 

مطلوب نرسیده بود و به همین دلیل نیز سرمربی آبی پوشان ریسک نکرده و 

چشمی را جایگزین سیلوا کرده بود، اما حالا و با بازگشت مرادمند به لیست 

آبی پوشان در دیدار هفته گذشته مقابل آلومینیوم این موضوع نوید بخش آن 

است که مدافع مستحکم استقلال به شرایط بازی رسیده و ساپینتو می تواند 

در این بازی پیش دربی به مرادمند اطمینان کند .

البته برای حل معادلات خط دفاعی ابتدا باید گره خط میانی گشوده شود، 

جایی که در اراک با حضور بازیکنانی مانند مهری، رضاوند و نیک نفس نیز 

کار آبی ها درآمده و استقلال با این ترکیب در خط میانی موفق عمل کرد. این 

در حالی است که رضاوند همچنان از ناحیه مچ پا مصدوم است و با بازگشت 

چشمی و مهدی پور این بازیکن نیز شانس کمی برای همراهی استقلال در 

دیدار با هوادار ندارد .

با این حال اگر ساپینتو نخواهد به ترکیب تیم برنده حداقل در خط میانی دست 

بزند چشمی و مهدی پور از ترکیب خط میانی استقلال در دیدار شنبه شب 

بیرون مانده، اما همان طور که نوشتیم این شانس برای چشمی محفوظ است 

که بتواند در خط دفاعی استقلال را در این بازی حساس به منظور عقب نماندن 

از کورس قهرمانی و یا حتی رسیدن به صدر جدول همراهی کند.

گفتنی است تا پیش از محرومیت مهری مقابل ذوب آهن، سرمربی استقلال 

ترجیح می داد از مثلث رضاوند، مهری و چشمی در دیدارهای تیمش به عنوان 

یک رکن غیر قابل تعویض برای پیشـــبرد اهدافش اســـتفاده کند که اتفاقا 

استقلال با این ترکیب نیز موفق عمل کرده بود، اما از دیدار ذوب آهن به بعد 

به خاطر محرومیت استقلالی ها میانه زمین این تیم دچار تغییر و تحولاتی شده 

است. با این حال این تیم باز هم موفق عمل کرد و رقبایش را شکست داد تا 

مشخص شود در سیستم ساپینتو هر بازیکنی به میدان برود می تواند در قالب 

این سیستم موفق باشد .  همچنین در غیاب یامگا به نظر می رسد بدون هیچ 

حرف و حدیثی صالح حردانی به سمت راست خط دفاعی برگشته و یک بار 

دیگر بعد از مدت ها از ابتدای مسابقه در این جناح تیمش را همراهی کند.

به نظر نمی رســـد ساپینتو در غیاب دو مهره کلیدی خود از لحاظ ساختار و 

سیستم، تیمش را با تغییرات آنچنانی مواجه کند و فقط در این بین باز هم 

بازیکنان عوض خواهند شد .

علی اصغر مدیرروستا در گفت وگو با »فرهیختگان«: نمی توان منکر تاثیرگذاری چند مربی خارجی در این فصل شد

برخی مربیان داخلی تمام شده دوره 
  ساپینتو با استقلال کار بزرگی انجام داده است                هر 3 تیم به یک اندازه لیاقت قهرمانی دارند

  گفت وگو

رقابت های کشـــتی فرنگی قهرمانی آسیا شب گذشته با 

قهرمانی تیم کشـــورمان به پایان رسید. تیم کشورمان در 

این مسابقات با کسب 5 مدال طلا، 2 نقره و یک برنز برای 

چهاردهیمن به مقام قهرمانی آسیا رسید و مجددا سکوی 

قهرمانی قاره کهن را که در دوره گذشته از دست داده بود، باز 

پس گرفت. بهرام مشتاقی پیشکسوت، سرمربی، سرپرست 

و عضو کمیته فنی تیم ملی کشتی فرنگی بر نتایج خوب تیم 

کشتی فرنگی در قهرمانی آسیا در گفت وگو با »فرهیختگان« 

تاکید کرد که در زیر می خوانید. 

عملکرد ملی پوشان کشتی فرنگی کشورمان در مسابقات 

قهرمانی آسیا را چطور دیدید؟

ما در دوره گذشته در مغولستان نایب قهرمان شدیم و با قهرمانی 

در این دوره جهش خوبی داشتیم. این درحالی است که تیم ما با 

ترکیبی از تیم اول و دوم در مسابقات شرکت کرد و این نشان دهنده 

این است که پشتوانه های کشتی فرنگی روزبه روز درحال بیشتر 

شدن هستند. این مسابقات نشان داد که ما در مسابقات قهرمانی 

جهان و بازی های آسیایی می توانیم ترکیب خوبی داشته باشیم 

و نتایج دلخواه خود را کســـب کنیم. عملکرد کشتی فرنگی در 

مســـابقات آستانه بسیار خوب و عالی بود و ان شاءالله با همین 

فرمان تا المپیک پاریس برویم. 

سطح مسابقات قهرمانی آسیا را چگونه دیدید؟

سطح مسابقات بازی های آسیایی با قهرمانی آسیا زمین تا آسمان 

تفاوت دارد و بازی های آسیایی به این خاطر که المپیکی  است، 

سخت تر اســـت. البته این به معنی این نیست که قهرمانی در 

آسیا آسان کسب شد. در قهرمانی آسیا چند قهرمان المپیک و 

جهان حضور داشتند و اکثر نفرات ما نیز خیلی فنی مبارزه کردند. 

خوشبختانه در خاک امتیاز از دست نمی دادیم و ضعف ما در این 

زمینه از بین رفته بود. این ضعف با درایت حسن رنگرز و کادرفنی 

تیم ملی از بین رفته بود. در مسابقات گذشته چند کشتی گیر ما 

به خاطر ضعف در خاک مدال های طلای خود را از دست دادند 

و فکر می کنم با این شرایط در بازی های جهانی و آسیایی موفق 

عمل کنیم. هر چند کار سخت است، اما باید در چرخه انتخابی 

دقت بیشتری داشته باشیم تا نفرات فیکس ما کسانی باشند که 

از کیان کشتی ما دفاع کنند. 

 ستاره تیم کشتی فرنگی ما در مسابقات قهرمانی آسیا 

چه کسی بود؟ 

عملکرد ایمان محمدی را بســـیار پسندیدیم. کشتی گیری که 

بسیار رو به جلو مبارزه می کند و امیدوارم روزبه روز نیز بهتر شود. 

او هر کاری که دوست داشت در مسابقات انجام داد. پوریا دادمرز 

نیز رفته رفته درحال جا افتادن است و هنوز از لحاظ قدرت بدنی 

باید برای مســـابقات جهانی شرایط بهتری داشته باشد. زمانی 

که سرپرست تیم بودم، دادمرز را از مسابقات نوجوانان و جوانان 

پیگیری می کردم و خدا را شکر خیلی پیشرفت کرده است. مشکل 

او تنها قدرت بدنی است که قابل برطرف شدن است. درخصوص 

محمدی نیز فکر می کنم در آینده نزدیک او را روی ســـکوهای 

بزرگ جهانی ببینیم. 

علیرضا دبیر، رئیس فدراســـیون کشـــتی بارها از عدم 

اهمیت قهرمانی در آســـیا و توقعاتش برای درخشش در 

المپیک صحبت کرده است. فکر می کنید با بازپس گیری 

سکوی آسیایی در مسابقات پیش رو نیز شاهد درخشش 

فرنگی کاران باشیم؟

در بازی های آسیایی حتی با نفرات اصلی مانند برادران گرایی 

و ساروی کار سختی در پیش خواهیم داشت و به آسانی امکان 

کسب 5 مدال طلای قهرمانی آسیا را نخواهیم داشت، اما با همه 

این تفاسیر قاره آسیا تقریبا برای کشتی فرنگی ما کوچک شده 

است. تیم خوبی داریم و باید این تیم را حمایت و حفظ کنیم. 

کاری به  خصوصیات اخلاقی دبیر ندارم و او مانند برادرزاده من 

است و همیشه نیز به من عمو گفته است، اما از لحاظ مالی و 

امکاناتی برای کشتی زحمت کشیده است. او واقعا نیز زحمت 

می کشـــد، اما چیزهایی در فضای مجازی دیده می شـــود که 

زیبنده او نیســـت. البته این مساله به من ارتباط ندارد و واقعا 

او برای کشـــتی کار می کند. همان طور که گفتم آسیا برای ما 

آسان شده اســـت، اما باید برای موفقیت در جهان و المپیک 

مجهزتر شـــویم. مجهز بودن نیز نیازمند سرمایه گذاری است و 

وزارت ورزش نیز نمی تواند کمکی به کشتی کند و تنها دبیر برای 

کشتی پول می آورد. قول می دهم اگر این تیم حمایت شود در 

المپیک پاریس صاحب مدال طلا خواهیم شد. 

در ابتدا و با انتخاب رنگرز به جای محمد بنا تردیدهایی 

وجود داشـــت، به نظر می رســـد با عملکرد تیم کشتی 

فرنگی رفته رفته این تردیدها درحال از بین رفتن است؟

همه مربیان شهرســـتانی درحال زحمت کشـــیدن هستند 

و عصـــاره کار به دســـت مربیـــان تیم ملی می رســـد. ایذه و 

اســـتان خوزستان قطب کشـــتی فرنگی ما هستند. بویری و 

لقمان رضایی مربی محمدی هســـتند و این نفرات برای این 

کشتی گیر زحمت کشـــیدند. عصاره کار مربیان شهرستانی 

زیر دست مربیان تیم ملی مانند بنا، رنگرز، مشتاقی، دلیریان 

و علی آبادی قرار می گیرد و پرورش می یابد. متاســـفانه ما به 

مربیان شهرســـتانی بها ندادیم و هنوز هم نمی دهیم و نباید 

همه چیز به نام سرمربی تمام شود. سرمربیان منصف و انسان 

اعتراف می کنند که زحمت اصلی را مربیان سازنده می کشند 

و تنهـــا آنها کوچینگ خوب را برای موفقیت انجام می دهند. 

اگر ما در المپیک مدال طلا بگیریم تنها حاصل تلاش مربی 

تیم ملی نیست و این مدال حاصل تلاش همه مربیان سازنده 

ایران اســـت. بنا یک روز آمد، خوب کار کرد و بچه های ما نیز 

مدال های خوبی به دســـت آوردند و دســـتش نیز درد نکند و 

خودش نیز اســـتفاده معنوی از مربیگری را برد. رنگرز، باوفا، 

مشتاقی، دلیریان، علی آبادی، ملاقاسمی و گیوه چی نیز در 

تمام ســـال ها تز آخر را پیاده کردند، این مربیان شهرستانی 

هستند که زحمت اصلی را می کشند. 

بررسی عملکرد تیم ملی کشتی فرنگی در قهرمانی آسیا با بهرام مشتاقی: نتایج کشتی فرنگی در قزاقستان عالی بود

قاره آسیا برای کشتی فرنگی کوچک شده است
  این تیم می تواند در المپیک پاریس طلا بگیرد            محمدی ستاره ما در قزاقستان بود

مهدی منصرف
خبرنگار

حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

تبریک کمیته ملی الم�پیک به افتخارآفرینان کشتی فرنگی
کمیته ملی المپیک طی پیامی قهرمانی مقتدرانه تیم ملی کشتی فرنگی در سی ودومین دوره رقابت های قهرمانی بزرگسالان 

آسیا در قزاقستان را تبریک گفت. در متن پیام تبریک فوق آمده است: »قهرمانی مقتدرانه تیم ملی کشتی فرنگی بزرگسالان 

کشـــورمان در رقابت های آســـیایی را به مردم عزیز، مسئولان پرتلاش فدراسیون، ســـرمربی بااخلاق و کادر فنی زحمتکش و 

افتخارآفرینان ملی پوش عزیز که با مبارزات زیبا و پیروزی های خود دل ملت را شاد کردند تبریک گفته و برای تیم ملی کشتی 

آزاد در مســـابقات قهرمانی آســـیا و برای این رشته همیشه افتخارآفرین و مجموعه ورزش کشور در بازی های آسیایی هانگژو و 

رقابت های کسب سهمیه المپیک پاریس آرزوی موفقیت و سربلندی دارد.« 


